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Hej 
 
Nu hoppas vi att alla har varma element. Om inte hör av er med en 
lapp i vår gröna brevlåda i nedre servicehuset. Lite att tänka på vid 
möblering framför elementen, inga gardiner, soffor, bänkar eller 
liknande som skymmer elementen för då värms bara luften runt 
elementet och termostaten slår av och det blir kallt i rummet. Luften 
måste kunna cirkulera. 

Vi har fortfarande små problem med skadedjur, kom ihåg att plocka 

bort allt ätbart från balkongerna. När kylan kommer vill man gärna 

mata fåglarna, men gör det inte nära husen för spillet som blir lockar 

till sig gnagare. 
 

En del lägenheter har förråd med el i, det får inte förekomma pga 
brandrisk. Information om borttagningen av elen kommer komma till 
de som är berörda. Det kommer även installeras en lampa i varje 
korridor i förråden på de övre våningarna, då de upplevs mörka. 
 
Vi är inne i den mörka perioden då man vill tända ljus och mysa inne. 
Dessutom så är snart första advent här. Glöm inte släcka ljusen och 
gör en check på era brandvarnare!  
 
Om man behöver komma i kontakt med fastighetsskötaren så finns 
telefonnumret i trapphusen, men det finns även en mailadress 
info@sommarrofast.se om man hellre vill maila. 
 
Vi ber er också av säkerhetskäl att på parkeringen inte lämna kvar 
sladdarna till bilarna i elplintarna.  
 
 

mailto:info@sommarrofast.se


  

   

 

 
 
 
 
   Informationsblad för medlemmarna i Brf. Ferlinsgatan som utges av styrelsen. Månad År 

 

 

 
 
Se även till att låsa era garage ordentligt varje gång, vi har haft 
oönskat besök i garagen. 
 
Föreningen har fortfarande kö på parkeringsplatser, så om du har en 
parkering som du inte använder, säg gärna upp den så din granne 
också kan få en parkeringsplats. Blanketter finns i nedre servicehuset. 
 
Föreningen har fortfarande god ekonomi så vi väljer att inte höja 
avgiften nästa år, en tidig julklapp till oss alla! 


